

# 樂善堂文吳泳沂幼稚園

### 幼兒班海洋公園幼稚園自然親子體驗班通告

23-105A

#### 敬啟者:

本校將到海洋公園舉辦幼稚園自然親子體驗班活動,希望能豐富幼兒的學習與成長。請各位家長 務必準時接送貴子女,確保活動順利進行並讓幼兒享受美好的體驗。

#### 詳情臚列如下:

1.	活動日期:	2024年6月12日(星期三)
2.	活動地點:	香港海洋公園
3.	集合地點:	本校【届時將乘坐旅遊巴往返】
4.	集合時間:	上午8:30 (敬請準時集合)
5.	活動時間:	上午 8:30 至下午 3:30
6.	服裝及攜帶物品:	<ul><li>學生:本園夏季運動服、學校書包</li><li>家長:舒適便服</li></ul>
7.	門票費用:	<ul><li>學生:全免(由幼稚園活動津貼資助)</li><li>成人:\$225(享有團體通道入場優惠,原價為\$498)</li></ul>
8.	午餐安排	餐券 \$41(午餐包括 5 吋熱狗、牛油粟米粒、250ml 維他檸檬茶) 或 自行於園內安排午餐 或 自備輕便午餐
	備 註:	<ul> <li>▶ 每位幼兒必須由一位家長陪同參與。</li> <li>▶ 若家長無法陪同,幼兒將依平日上課時間留校進行活動。</li> <li>▶ 如自備輕便午餐,請把食物以食物盒盛載。請勿準備需保暖、保冷及翻熱的食物,敬請留意。</li> <li>▶ 當天幼兒需帶備書包、盛清水的水樽,個人物品需有幼兒姓名。</li> </ul>

請填妥回條於5月6日(星期一)前交回班主任,以便安排,謝謝。

此致

貴家長台鑒

樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟



# 樂善堂文吳泳沂幼稚園

### 幼兒班海洋公園幼稚園自然親子體驗班-回條

23-105A

#### 敬覆者:

- ▶ 本人已知悉以上通告內容並 同意 / 不同意 敝子弟參加海洋公園幼稚園自然親子體驗班。
- ▶ 本人 願意 / 無暇 與敝子弟一起參與 2024 年 6 月 12 日 (星期三)海洋公園幼稚園自然親子體驗班。
- □本人需要加購成人門票。
- □本人已有海洋公園門票。

	門票費用	車費	餐券	總計		
學生	免費	免費	□\$41	共\$		
成人	□\$225	免費	□\$41	共\$		
j						

班別:		學生姓名	:	_家長簽署:	
二零二四年	月	日			

<sup>\*</sup>請家長於5月6日(星期一) 前把回條交回班主任。



### Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

Ocean Park Kindergarten Nature Parent - Child Experience Class - K1

23-105A 3<sup>rd</sup> May, 2024

Dear Parents,

Our school will be organizing a Kindergarten Nature Parent - Child Experience Class at Ocean Park, hoping to enrich the children's learning and growth. We kindly ask all parents to ensure timely pick-up and drop-off of your child, to ensure the smooth progress of the activity and allow the children to enjoy a wonderful experience.

#### Here are the details:

1.	Event Date:	12 <sup>th</sup> June, 2024 (Wednesday)	
2.	Event Location:	Hong Kong Ocean Park	
3.	Meeting Point:	Our kindergarten [Shuttle service for the round trip]	
4.	Meeting Time:	8:30AM (Please be punctual.)	
5.	Event Duration:	8:30AM to 3:30PM	
6.	Attire and Items to bring:	<ul><li>Students: Summer school uniform, school bag.</li><li>Parents: Casual clothing.</li></ul>	
7.	Admission Fee:	<ul> <li>Students: Free (Subsidized by Education Bureau)</li> <li>Adults: \$225 (Includes group admission discount, original price: \$498)</li> </ul>	
8.	Lunch Arrangement:	Meal voucher: \$41 (Lunch includes a 5-inch hot dog, buttered corn kernels, and a 250ml Vitasoy lemon tea) or arrange your own lunch in Ocean Park or bring your own light lunch	
	Remarks:	<ul> <li>Each child must be accompanied by only one parent.</li> <li>If parents are unable to accompany, children will stay at school during regular class hours for the event.</li> <li>If you bring your own light lunch, please pack it in a food container. Please do not prepare food that needs to be kept warm, cold, or reheated.</li> <li>Please ensure that your child brings a backpack and a water bottle filled with water. All personal items should be labeled with the child's name.</li> </ul>	

Please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 6<sup>th</sup> May (Monday) for arrangement purposes. Thank you.

Yours faithfully, Ms. Ng Ka Lee

The Principal of Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten



## Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

Ocean Park Kindergarten Nature Parent - Child Experience Class - K1

23-105A

Dear Sir/ Madam,

have read and understood the above notice and (* agree / disagree) to let my chil	ld
articipate in the Ocean Park Kindergarten Nature Parent - Child Experience Class.	

I (* am willing / am unable) to participate with my child in the Ocean Park Kindergarten
Nature Parent - Child Experience Class on 12 <sup>th</sup> June, 2024 (Wednesday).

П	Ĭ	need	to	purchase	an	adult	ticket.
		noou	w	purchase	an	uaun	ucixot.

☐ I already have Ocean Park tickets.

	Admission Fee	Transportation Fee	Lunch Voucher	
Students	Free	Free	□ \$41	Total \$
Adult	□\$225	Free	□ \$41	Total \$
				Total : \$

Class:	Student's Name:	Parent's Signature:
Date:	-	

<sup>\*</sup>Please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 6<sup>th</sup> May, 2024 (Monday),



# 樂善堂文吳泳沂幼稚園

低班及高班海洋公園幼稚園自然體驗班通告

23-105B

#### 敬啟者:

本校將到海洋公園舉辦幼稚園自然體驗班活動,希望能豐富幼兒的學習與成長。請各位家長務必 準時接送貴子女,確保活動順利進行並讓幼兒享受美好的體驗。

#### 詳情臚列如下:

1.	活動日期:	2024年6月12日(星期三)		
2.	活動地點:	香港海洋公園		
3.	集合地點:	本校【届時乘坐旅遊巴往返】		
4.	集合時間:	上午8:30(敬請準時集合)		
5.	活動時間:	上午 8:30 至下午 3:30		
6.	服裝及攜帶物品:	本園夏季運動服、學校書包		
7.	門票費用:	全免(由幼稚園活動津貼資助)		
8.	午餐安排	▶ 餐券 \$41 (午餐包括 5 吋熱狗、牛油粟米粒、250ml 維他檸檬茶) 或 自備輕便午餐		
9.	備註:	<ul><li>▶ 如自備輕便午餐,請把食物以食物盒盛載。請勿準備需保暖、保冷及 翻熱的食物,敬請留意。</li><li>▶ 當天幼兒需帶備書包、盛清水的水樽,個人物品需有幼兒姓名。</li></ul>		

請填妥回條於5月6日(星期一)前交回班主任,以便安排,謝謝。

此致 貴家長台鑒



樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟

二零二四年五月三日		
	-×	
	低班及高班海洋公園幼稚園自然問	豐驗班-回修

#### 敬覆者:

本人已知悉以上通告內容並 同意 / 不同意 敝子弟参加海洋公園幼稚園自然體驗班。

	門票費用	車費	餐券	總計
學生	免費	免費	□ \$41	共\$
		12		合共:\$

班別	:	學生姓名	:	家長簽署	:
, , , ,		_ ,	3	_ 7	

二零二四年 月 日

<sup>\*</sup>請家長於5月6日(星期一) 前把回條交回班主任。



### Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

Ocean Park Kindergarten Nature Experience Class – K2 and K3

23-105B 3<sup>rd</sup> May, 2024

Dear Parents,

Here are the details:

bring:

Remarks:

7.

8.

Admission Fee:

Lunch Arrangement:

Our school will be organizing a Kindergarten Nature Experience Class at Ocean Park, hoping to enrich the children's learning and growth. We kindly ask all parents to ensure timely pick-up and drop-off of your child, to ensure the smooth progress of the activity and allow the children to enjoy a wonderful experience.

1.	Event Date:	12 <sup>th</sup> June, 2024 (Wednesday)
2.	Event Location:	Hong Kong Ocean Park
3.	Meeting Point:	Our kindergarten [Shuttle service for the round trip]
4.	Meeting Time:	8:30AM (Please be punctual.)
5.	Event Duration:	8:30AM to 3:30PM
6.	Attire and Items to	Summer school uniform, school bag.

Free (Subsidized by Education Bureau)

Meal voucher: \$41 (Lunch includes a 5-inch hot dog, buttered corn kernels, and a 250ml Vitasoy lemon tea)

Please label your child's school bag, water bottle, lunch

box, etc., with their name.

If interested, please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 6<sup>th</sup> May (Monday) for arrangement purposes. Thank you.

or bring your own light lunch
Each child will receive a bun as snack.

Ms. Ng Ka Lee	* NATRA-3		
The Principal of Lok Sin Tong Ma	an Ng Wing Yee Kindergarter	1	
<b>%</b>		<b>%</b>	

#### Reply Slip - Ocean Park Kindergarten Nature Experience Class- K2 and K3

23-105B

Dear Sir/ Madam,

Yours faithfully,

I have read and understood the above notice and (\* agree / disagree) to let my child participate in the Ocean Park Kindergarten Nature Experience Class.

	Admission Fee	Transportation Fee	Lunch Voucher	
Students	Free	Free	□ \$41	Total \$
				Total \$

Class:	Student's Name:	Parent's Signature:	
Date:			
*Please fill out the re	eply slip and return it to the class teacher by 6th	May, 2024 (Monday),	